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De voorzitter opent de vergadering om 21.18 u. Het verslag van de vorige commissie wordt 

goedgekeurd met 2 kleine wijzigingen : 

 
- Raadslid Defau vraagt  : “recent vonnis van het Hof van Beroep” te vervangen door  “recent vonnis 

van een Rechtbank van Eerste Aanleg”. 

- Mevrouw Struyf vraagt aanpassing van “Groen Tienen” door “buurtgroen”. 

 

- Verhoging opcentiemen :  

Raadsleden Defau en Loozen hebben kritische bedenkingen bij de verhoging van de 

opcentiemen voor de leegstaande bedrijfsruimten. Mevrouw Loozen heeft vooral veel moeite 

met de verdubbeling van de opcentiemen voor de verkrottingsheffing. Zij is van oordeel dat 

deze belasting zwaar valt omdat geen sociale correctie wordt ingebouwd. Schepen Mombaers 

verdedigt de verhoging van de opcentiemen en omschrijft de motivering ervan. Het gaat om 

een “activeringsbelasting” om de verkrotting op te lossen. Het schepencollege onderschrijft 

de belasting niet zozeer om de “inning” ervan maar wijst vooral op het signaal naar de 

bevolking. 

De schepen wijst erop dat de Tienenaar zich terecht beklaagd over de vele verkrotte 

woningen (zie ook enquête van Het Nieuwsblad). De belasting is dan ook een stimulans voor 

de eigenaar om iets aan de verkrotting te doen. 

Schepen Mombaers wijst op het initiatief om samen te werken met de stad Zoutleeuw. Er 

worden in dit verband drie extra medewerkers aangeworven die de nodige ondersteuning en 

begeleiding kunnen verzekeren, die ingezet kunnen worden op het terrein en die informatie 

over subsidiëring kunnen geven. 

Raadslid Defau merkt nog op dat de belasting zeer hoog kan oplopen wanneer eigenaar 

administratief tegenslag ondervindt bij de aanvraag van een vergunning. In het gesprek wordt 

ook verwezen naar de stadseigendommen in de Gasthuismolenstraat. Schepen Mombaers 

verwijst naar een collectief Mea Culpa. 

Raadslid Loozen vraagt naar de aantallen woningen die geregistreerd staan als leegstand of 

verkrot evenals naar de leegstaande bedrijfsruimten. 

Schepen mombaers repliceert dat het juiste aantal moeilijk te geven is en geeft aan dat de 

gemeenschapswachten op pad gaan voor een nieuwe telling. De schepen garandeert raadslid 

Loozen dat hij de juiste cijfers zal bezorgen voor aanvang van de gemeenteraad (is 

ondertussen ook gebeurd). 
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Raadslid Loozen verwijst naar het infomoment omtrent de werken aan de noordelijke vesten 

en specifiek de nutswerken onderkant Aarschotsesteenweg en Breisemstraat. Vooral de 

bereikbaarheid van de handelaars en het openbaar vervoer is een grote zorg. 

Schepen Poffé schetst de toestand en bevestigt dat vanaf eind februari tot het bouwverlof de 

bereikbaarheid beperkt zal zijn. Alles wordt in het werk gesteld om de hinder zo beperkt 

mogelijk te houden. De verkeersdienst bepaalt samen met AWV en de aannemer de nodige 

omleidingen. Met De Lijn worden afspraken gemaakt. Gedurende de werken rijdt De Lijn 

slechts tot Vissenaken. 

Belangrijk is dat de omwonenden en belanghebbenden zo goed als mogelijk geïnformeerd 

worden over de werken, de omleidingen, het openbaar vervoer en de flankerende 

maatregelen. (gebeurde ondertussen). 

Rekening houdend met gevorderd uur wordt de presentatie van schepen Mombaers verdaagd 

tot een volgende raadscommissie. 

 

Schepen Poffé geeft uitgebreid toelichting bij de herinrichting van de centrale begraafplaats 

 
- Begraafplaats wordt parkbegraafplaats 

- Groot probleem “onkruid” – verboden herbicide te gebruiken 

- Noodzakelijke evolutie naar onderhoudsvriendelijke begraafplaats (geen herbicide betekent 10 X 

meer manuren voor onkruidbestrijding) 

- Ontwerpteam Vanmeer Hasselt werd aangesteld 

- Eerste vergadering – visieontwikkeling – er komt nog een infomoment met mogelijkheid tot ruime 

inspraak. 

- Te bekijken of grafdelverswoning nog nuttig kan ingepast worden in ontwerp (woning is 

bouwtechnisch nog in orde – beter dan het lijkt) 

- Er komt een ruimte met beschutting om afscheid te nemen (luifel) 

- Parkaanleg : vergroenen begraafplaats (bomen-planten-struiken) 

- Wandelpad (richting centrum/richting watertoren) 

- Nadruk op toegankelijkheid 

- Voor oudste gedeelte – oplijsting van waardevolle grafmonumenten die hersteld moeten worden 

en bewaard  blijven (listing Marina Gelaude/Lutgarde Vrancken) 

- Nadenken over oplossing parkeerprobleem voorzijde 

Mevrouw Loozen heeft een vraag over het kostenplaatje voor een globale aanpak en wat met 

de andere begraafplaatsen. Schepen Poffé antwoordt dat op dit ogenblik er nog geen zicht is 

op de totale kostprijs. Alleszins wordt nu voornamelijk gefocust op de begraafplaats langs de 

Aarschotsesteenweg. In Grimde is vergroening bezig. Op termijn komen de andere 

begraafplaatsen aan de beurt. Bij voorrang wordt de wegenis aangepakt. Raadslid Lissens 

vraagt om de werken aan de begraafplaats met de nodige spoed aan te pakken. 

Er zijn geen vragen meer. Vervolgens sluit de voorzitter de samenkomst om 22.35u. 

 

 

De voorzitter-verslaggever,     De Schepenen, 

 

 

 

Jos Hermans.       Jos Mombaers en Eddy Poffé 
 



 

 



 

 


